

Mission Prayer Movement: Japan

September 10, 2024

OLD (One Love Disciplers) Prayer Requests:

- 1) Praise God for the spiritual growth of the students that OLD has been discipling. Pray that they will continue to grow and love Jesus.
- 2) Pray for a suitable home for Eddie and his family. They want to relocate to Wajima before the end of the year. Pray for good schools for the children, and that they will adjust well to their new environment.
- 3) Pray that OLD will meet “children of peace” in the Noto Peninsula area, people who desire to seek Jesus, and that OLD can care for them spiritually.
- 4) In their most recent short-term trip to the Noto Peninsula, OLD was able to meet with other volunteers to serve meals to the community. They assessed needs and noticed that the rebuilding process is slow, and that many younger people have moved out, leaving an aging population. Pray OLD will rely on the Lord’s strength, and be a light to the community.

宣教禱告運動：日本

2024年9月10日

OLD的代禱事項

- 1) 為OLD所栽培的學生的靈命成長而讚美神。祈禱他們能繼續成長並愛耶穌。
- 2) 為Eddie和他的家人有一個合適的家禱告。他們想在年底前搬到輪島。為孩子們祈求有好的學校，讓他們能很好地適應新的環境。
- 3) 祈求OLD能在能登半島地區遇見“和平之子”，就是那些渴望尋求耶穌的人，並能在屬靈性上照顧他們。
- 4) 在最近一次去能登半島的短期探訪中，OLD能夠與其他義工見面，為社區提供膳食。他們評估了需求，發現重建過程緩慢，而且許多年輕人已經搬出，留下人口老化。祈求OLD能依靠主的力量，成為社會的光。

